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Yrkande angående – åtgärder för 
överbelastad kollektivtrafik i Göteborg 
Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen: 

1. Stadsledningskontoret får i uppdrag att kartlägga vilka busslinjer som är 
överbelastade, samt var och när på dygnet. 
 

2. Stadsledningskontoret får i uppdrag att återkomma med en redogörelse för vilka 
åtgärder som Västtrafik planerar att genomföra för att minska trängsel i 
busstrafiken under de kommande sex månaderna. 

 
 

Yrkandet 

Trängseln i Göteborgs kollektivtrafik har blivit allt mer påtaglig, med överfulla bussar 
och spårvagnar som en återkommande utmaning. Många göteborgare får i dag stå och 
vänta på hållplatsen och se hur överfulla bussar kör förbi. Det är oacceptabelt och måste 
åtgärdas skyndsamt. 

Frågan har nyligen diskuterats i kommunstyrelsen tillsammans med Västtrafik som 
ansvarar för kollektivtrafiken. Vi är inte nöjda med de svar som gavs utan vill ha en mer 
detaljerad beskrivning av situationen. Vi vill veta vilka busslinjer som är överbelastade 
samt var och när på dygnet dessa problem uppstår. Vi vill även veta hur Västtrafik tänker 
lösa dessa problem på kort sikt (6 månader). Detta yrkande syftar till att få en bättre insikt 
i var trängselproblemen är som störst och vilka konkreta åtgärder som vidtas för att lösa 
dem på kort sikt. Vi behöver veta vad som görs här och nu, inte på flera års sikt. 
Göteborgarna förväntar sig att kollektivtrafiken fungerar smidigt och att deras vardag inte 
präglas av överfulla fordon. 

Därför är det avgörande att vi får en tydlig kartläggning av var problemen finns idag och 
att vi samtidigt får en redovisning av vilka insatser som görs för att möta behoven under 
de kommande sex månaderna. 

Kommunstyrelsen  
  
  

Yrkande 
 
2024-12-03 

M, D, L, KD 
Nytt ärende 


	Yrkande angående – åtgärder för överbelastad kollektivtrafik i Göteborg
	Förslag till beslut
	Yrkandet


